
Referat elevrådsmøte Grimstad ungdomsskole torsdag 23. mars 2023 
 

Tilstede: 8a, 8b, 8c, 8d, 8e, 9b, 9c, 9e, 10a, 10b og 10c 

 

 Visjon: “Vi leser”. Fellesskap. Engasjerende lærere, engasjement. Inkluderende. Gus tar 

ting på alvor, lite mobbing, her tar vi ting seriøst 

 Dysleksivennlig skole: får all programvare man trenger på skolen, får opplæring i å 

bruke programmene, bruke lydbøker, tar ut de med lese- og skrivevansker og får 

høytlesing. Høytlesing generelt, skolestudio er bra, + at man får alt opplest i andre 

programmer. Muntlige prøver, oppleste prøver, velger hva slags prøver man skal ha.  

 Elevrådet synes at de får for dårlige tilbakemeldinger (litt lite konkrete ja, nei svar på 

ting) på saker de lurer på 

 Speil i garderobene blir flytta på. Speilet må festes slik at de ikke kan flyttes på?  

 Medvirkningsgruppemøte: GUS får mye skryt for høy trivselsfaktor + at det er lite 

mobbing spesielt på 10.trinn.  

 Buss fra Myråsen. Snakk om at bussen skal gå 8.10 i istedenfor 8.15. Hurra for FAU.  

 Elevsaker:  

Lengre lunsj (45 min). Flere klasseballer. Når blir det LAN? Herman har satt i gang en 

LAN komite, kanskje det blir i april. Boks med bind og tamponger på do, eller 

alternativt i skapet på trinnarealet. Lærere tar «tulling» blant elevene for seriøst – for 

streng håndheving av reglene. Ringeklokke ved kunstgressbanen?  

Temauke: Martine og Zara fikser.  

Sterkt ønske om klasseballer!  

Det lukter vondt i guttegarderoben. På 9.trinn er det tiss på doene og ekkelt. Henge 

opp skilt – tiss i oppi do, eller sitt å tisse: Kan noen lage plakater?  

Doregler på skolen 

Folk bruker dotid som pause og står i gangen og prater og ødelegger for andre som må 

på do. Miljøarbeiderne må ta tak i folk som er på do og få dem tilbake til timen.  

Nekt de folka som utnytter situasjonen i å gå på do. Legg fra deg telefonen når du går 

på do (forslag fra FAU).  

90 minutter er for lenge å ha time. Det hadde vært bedre med 45 minutter slik det var 

før. Det er for lenge å sitte i 60 minutter. Derfor blir det mye dogåing.  

Ønske om frukt i kantina – snakk med Irene 

Mer utstyr i musikken. Pedalsett til piano, trommestikker, osv.  



Mye støy, dårlig isolasjon i musikkrommet/bandrommet 

Klokke på rom 115 

Ønske om igjen å bruke PCer i storefri 

 

 

 

 

 

 


